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     Hiezl József a „MEE Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ” vezetője 
köszöntötte a megbeszélés résztvevőit.  Napirendnek javasolta a meghívóban szereplő 
témákat: 
 

1. beszámoló az országos Jelölő Bizottság munkájának jelenlegi állásáról 
2. tájékoztató a régió szervezeteinek választásairól 
3. egyéb, aktuális kérdések megbeszélése 

   
   Ad, 1. Hiezl József átfogó, minden részletre kiterjedő tájékoztatást adott az országos 
Jelölő Bizottság munkájáról, az eddig beérkezett jelölésekről, elbeszélgetésekről és a 
javaslatok jelenlegi állásáról. Összegezte eddigi munkájukat, egyben értékelte is a Jelölő 
Bizottság tevékenységét. Elmondta, hogy időarányosan teljesítették az előzetes elvárásokat. 
Minden egyesületi funkcióra legalább egy  jelöltjük már meg van. A további  hátralévő 
időben feladatuk még az  újonnan  beérkezett javaslatok feldolgozása, az újabb jelöltekkel 
az elbeszélgetés lefolytatása és lehetőség szerint egyes funkciókra többes jelölés biztosítása 
az országos Küldött Közgyűlés munkájának segítésére. Ennek sikeres magvalósításához a 
jelenlévő területi szervezeti vezetők további segítő együttműködését is kérte. A jelöltek 
kiválasztásában fontos szempontként vették figyelembe a szakmai hozzáértés elismerése 
mellett az eddigi aktív részvételüket az egyesület munkájában és a fiatalok minél nagyobb 
számú bevonását az egyesületi vezetésbe. Mindezt jól érzékeltette  a javaslatok tételes , 
személyekre lebontott egyenkénti ismertetése. A Jelölő Bizottság elnöke elismeréssel szólt, 
valamennyi megbízott Jelölő Bizottsági tag eddigi munkájáról és külön kiemelte önálló 
munkavégzésüket. 
A területi szervezetek vezetői elismeréssel szóltak a Jelölő Bizottság eddigi – most 
megismert – alapos, körültekintő és eredményes munkájáról. Az elhangzott javaslatokat 
alkalmasnak ítélték a Küldött Közgyűlés elé történő terjesztésre. 
 
    Ad, 2.  A továbbiakban a megbeszélés résztvevői a területi szervezetek tisztújításának 
helyzetéről és az ezzel kapcsolatos elképzeléseikről adtak tájékoztatást. 
      Dobi László (Szeged) arról adott számot, hogy Szegeden 2013. február 21. -én 
megtörtént a tisztújítás, illetve a Beszámoló Taggyűlés. Név és funkció megjelölésével 
ismertette az új vezetőség összetételét, kiemelve, hogy a „fiatalítás” jegyében Fülöp József 
Richard, mint az ifjú villamos szakemberek képviselője kapott helyet a vezetőségben. 
       Kása Zoltán (Kecskemét) ismertette, hogy a Jelölő Bizottságuk már összeállította 
jelöltjeiket a Tisztújító Taggyűlésükre, amely 2013. március 21.-én kerül lebonyolításra.  
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       Nagy József (Baja) ugyancsak arról adott tájékoztatást,hogy a jelöléseik folyamatban 
vannak. A Tisztújító Taggyűlésük tervezett időpontja:  2013. március 25.-e. 
        Balogh János Miklós (Békéscsaba) a békéscsabai szervezet előkészítő munkájáról 
adott átfogó képet. Náluk is folyamatban van a választás előkészítése, jelenlegi állapota kb. 
80 % -os. A Tisztújító Taggyűlésükre 2013. március 28.-án kerül sor. 
 
    Ad, 3. - Hiezl József Régiós elnök tájékoztatta a megbeszélés résztvevőit arról,hogy a 
következő időszak egyik fontos feladata lesz a régió „új elnökének” kiválasztása, mivel Ő a 
továbbiakban – a kialakult változásokra való tekintettel – nem kívánja ellátni az elnöki 
feladatokat. Utódjául javaslatot tett Tóth József személyére. Kérte a résztvevők megértését 
és együttműködését abban, hogy a munka zökkenőmentes folytatása érdekében mielőbb 
döntés szülessen ebben a kérdésben is. 
    -  a továbbiakban a résztvevők a MEE. díjakra való jelölésekről beszéltek. A közelgő 
határidőre hívta fel elnökünk a figyelmet kérve azt, hogy területi szervezeteink bátrabban 
ismerjék el aktivistáik tevékenységét ilyen módon is. Szegedről 1 javaslat érkezett az 
illetékes Díjbizottsághoz „MEE Életpálya – elismerésre”. 
      -   tapasztalatot váltottak a résztvevők még: 
          a.,  a MEE – TAR. nyilvántartó rendszerről, kapcsolatos nehézségekről, problémákról 
          b.,  az „ELEKTROTECHNIKA” lap megjelenésével, küldésével kapcsolatos 
                tudnivalókról és a költségcsökkentési elképzelésekről 
          c.,  a szolgáltatási területen kialakult „átmeneti” helyzetről és következményeiről 
                (támogatások csökkentése, takarékossági törekvések). 
 
   Hiezl Jözsef az országos Jelölő Bizottság elnöke ígéretet tett arra, hogy valamennyi 
„régiós” területi szervezet az országos Küldött Közgyűlés előtt megkapja a bizottság által a 
közgyűlés elé terjesztett végleges javaslataikat.  
  A régiós megbeszélés befejezéseként Hiezl József  elnök megköszönte a területi 
szervezetek jelenlévő képviselőinek részvételét és aktív közreműködését. 
 

k.m.f.t. 
 
 
 
 
 

Az emlékeztetőt összeállította:  Arany László  Szeged 
 

 
 
  
 
 
 

 


